
Styrelsens svar gällande motion om cykelrum 
Styrelsen håller med motionärerna om att cykelförvaring vore bra och att förråden i anslutning 
till lägenheterna inte är optimalt lämpade för cykelförvaring. Vi ser dock vissa utmaningar med 
att inrymma cyklar i de gemensamma utrymmen som tidigare varit soprum.  

Vi har det senaste året slagit samman soprummen på både övre och nedre området för att 
kunna disponera rummen till annat. På nedre området har material till föreningens skyddsrum 
tagit plats, och på övre området har utrymmet nyttjats till att renovera föreningens 
utemöbler.  

Sammanslagningen har visat att ett soprum på varje område fungerar, i nuläget. Vi vet dock 
att nya regler för sophantering är på gång, och det som kallas hushållsnära insamling av 
förpackningar kommer sjösättas senast 2027. Göteborgs Stad har i nuläget inte presenterat 
hur detta ska gå till, men vi vet att föreningen som fastighetsägare ansvarar för att lösa 
utrymme för den lösning som kommunen väljer.  

Med hänsyn till det vill vi i nuläget inte installera några långsiktiga lösningar i de 
tillgängliggjorda soprummen, då de kan komma att behövas när den nya förpacknings-
insamlingen ska sjösättas.  

Vi anser även att föreningens utrymmen är begränsade, och att två cyklar per hushåll, dvs 174 
cyklar, skulle kräva väldigt stora utrymmen.  

 

 

Styrelsen föreslår stämman 

att avslå motionen i dess helhet. 
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